
Nagranie dźwiękowe z obrad LXV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 czerwca 2023 r. 

- stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 

OA.0002.7.2023 

Protokół nr LXV /2023 

LXYV sesji Rady Miasta Jarosławia 
Jarosław, 26 czerwca 2023 roku 

sala narad, Urząd Miasta Jarosławia, ul. Rynek I 

Ad 1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Obrady LXV sesji Rady Miasta Jarosławia VIII kadencji (2018-2023) otworzył 
o godz. 9.07 przewodniczący Rady Miasta Jarosławia Miasta Szczepan Łąka i po powitaniu 
oświadczył, iż sesja została zwołana w oparciu o art. 18 ust. 2 pkt. 4 i 4a, art. 20 ust. 1 i 5 ustawy 

z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym oraz $53 ust.2, $54 ust. 5 i 6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. Zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 20 radnych, co 
stanowi kworum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji (lista obecności 

radnych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu). 

W obradach uczestniczyli również: 
1. Burmistrz Miasta Jarosławia — Waldemar Paluch, 

zastępca burmistrza ds. infrastruktury społecznej — Dariusz Tracz, 

sekretarz miasta — Magdalena Kapusta, 
skarbnik miasta — Anna Gołąb, 

radca prawny — Mariusz Prychocin, 
prezes PGKiM, JPK — Franciszek Gołąb, 

prezes PWiK — Andrzej Wysocki, 
zastępca dyrektora MOPS — Barbara Kwaśniak, 

9. dyrektor JOKiS — Elżbieta Śliwińska-Dąbrowska, 

10. dyrektor CKiP — Tomasz Wywrót, 
11. dyrektor MOSiR — Jacek Stalski, 
12. dyrektorzy wydziałów Urzędu Miasta, 
13. grupa self adwokatów — PSONI Koło w Jarosławiu. 

- lista obecności osób zaproszonych stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Ad II. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka przypomniał, że zgodnie z $ 54 ustęp 6 Statutu 

Gminy Miejskiej Jarosław radni otrzymali materiały dotyczące części absolutoryjnej 12 czerwca 
2023 r., to jest na dwa tygodnie przed terminem sesji. 

Proponowany porządek obrad: 

L Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
IL. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

Ill. Przyjęcie protokołów z: 
*  LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r.; 
e [LXIV uroczystej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 13 czerwca 2023 r. 
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IV. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia wotum 
zaufania: 
a) przedstawienie „„Raportu o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za rok 2022”, 
b) debata nad raportem, 

c) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 
wotum zaufania. 

m Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 2022 r.: 
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Jarosławia za 

2022 r. wraz z informacją o stanie mienia Gminy Miejskiej Jarosław, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 r., 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2022 r., 

d) dyskusja, 

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 
2022 r. 

VI. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok: 
a) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2022 rok, 

c) głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok, 

d) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 
absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

VII. Podjęcie uchwał (projekty uchwał, które nie dotyczą absolutorium zostaną przesłane 
w ustawowym terminie na 7 dni przed sesją tj. 19 czerwca 2023 r.). 

VIII. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów 

ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2022 
w zakresie Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia. 

IX. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia w okresie 
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady. 

X. Informacja przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 
w okresie międzysesyjnym. 

XI. Wolne wnioski i informacje. 

XII. Zakończenie obrad. 
-porządek obrad z dnia 12 czerwca 2023 r. stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o sesji stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 

Ponadto w terminie przewidzianym dla sesji zwykłej (roboczej) porządek obrad został w punkcie - 
VII. Podjęcie uchwał - uzupełniony o 8 projektów uchwał, które radni otrzymali w dniu 
19 czerwca 2023 r. 
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Poszerzony porządek obrad przewiduje: 
VII. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 
2) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

$) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok, 

6) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 
oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium 

pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym 
budynku mieszkalnym w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. 

Szarych Szeregów i Konfederackiej w Jarosławiu, 
7) w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław, 
8) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miejskiej Jarosław 

w roku szkolnym 2023/2024. 

-poszerzony porządek obrad z dnia 19 czerwca 2023 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego 

protokołu, 

-pismo znak: O4A.0002.6.2023 stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu, 
-ogłoszenie o poszerzonym porządku obrad stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie, czy ktoś chciałby złożyć wniosek do ww. porządku obrad, głos zabrał radny 
Marcin Nazarewicz pytając, w jaki sposób przewodniczący rady - jako osoba odpowiedzialna 

za prowadzenie sesji - zamierza przeprowadzić debatę nad raportem o stanie Gminy Miejskiej 

Jarosław za 2022 rok, gdyż zgodnie z art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym w debacie nad 
raportem o stanie gminy, radni zabierają głos bez ograniczeń czasowych. W ocenie radnego 
uregulowanie tej kwestii jest bardzo istotne w odniesieniu do sytuacji, jaka miała miejsce 
podczas ubiegłorocznego procedowania tego punktu, kiedy to ograniczono wypowiedzi 

radnych. 

W odpowiedzi przewodniczący Rady Szczepan Łąka oświadczył, że debata zostanie 

przeprowadzona zgodnie z przepisami prawa. Ponadto poprosił o odnotowanie w protokole, iż 
radny Marcin Nazarewicz utrudnia prowadzenie sesji Rady Miasta Jarosławia. 

Mając na względzie powyższe Rada Miasta w obecności 20 radnych ustaliła, że 
porządek obrad w dniu 26 czerwca 2023 r. przedstawia się następująco: 

I. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
Il. Rozpatrzenie wniosków dotyczących porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołów z: 
e LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r.; 
* LXIV uroczystej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 13 czerwca 2023 r. 

IV. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia wotum 

zaufania: 
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V, 

VI. 

VII. 

VIII. 

a) przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za rok 2022”, 

b) debata nad raportem, 
c) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 

wotum zaufania. 

Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 2022 r.: 

a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Jarosławia za 2022 r. wraz 
z informacją o stanie mienia Gminy Miejskiej Jarosław, 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 r., 

c) przedstawienie opinii Regionalnej [Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 
o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdaniu z wykonania 
budżetu za 2022 r., 

d) dyskusja, 
e) głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 
2022 r. 

Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta 

Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok: 
a) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok, 

b) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2022 rok, 

c) głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok, 

d) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 

Podjęcie uchwał: 
|) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok. 
2) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok. 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok. 
4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok. 

5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok. 
6) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 
oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium 

pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym 

budynku mieszkalnym w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. 
Szarych Szeregów i Konfederackiej w Jarosławiu, 

7) wsprawie przyjęcia darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław, 

8) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miejskiej Jarosław 
w roku szkolnym 2023/2024. 

Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław 

z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami w rozumieniu 
przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2022 
w zakresie Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia. 
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IX. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia w okresie 
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady. 

X. Informacja przewodniczącego Rady Miasta o działaniach podejmowanych 

w okresie międzysesyjnym. 
XI. ' Wolne wnioski i informacje. 

XII. Zakończenie obrad. 
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AdIII. Przyjęcie protokołów z: 

e LXII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 roku, 

e LXIV uroczystej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 13 czerwca 2023 

roku. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka zaznaczył, że zgodnie z zapisami Statutu Gminy 

Miejskiej Jarosław $ 76 ust. 2 protokoły z LXIII oraz LXIV uroczystej sesji Rady Miasta 
Jarosławia były dostępne w biurze rady oraz w systemie posiedzenia.pl, tak więc radni 

zainteresowani jego treścią mogli się z nimi zapoznać. Na pytanie przewodniczącego, czy ktoś 
z obecnych wnosi do ww. dokumentów jakieś uwagi, głos zabrali radny Marcin Nazarewicz, 
radny Piotr Kozak i radny Mariusz Walter zwracając uwagę, że: 

e w protokole z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r. jest zapis, że 
radni Mariusz Walter i Marcin Nazarewicz utrudniają prowadzenie obrad, ale nie ma 
wyjaśnienia, w jaki sposób radni te obrady utrudniali, skoro ten zapis ma pozostać 

w protokole — to winien być uzupełniony o uzasadnienie, 

e sprawa wymaga wyjaśnienia, gdyż radni nie przypominają sobie sytuacji, w jaki sposób 
mieliby utrudniać prowadzenie obrad sesji, 

e w porządku obrad sesji majowej był punkt dotyczący omówienia działalności spółek 
miejskich, ale nie został w pełni zrealizowany z uwagi na nieobecność prezesa PGKiM 
i JPK; został złożony wniosek o przeniesienie omówienia sprawozdań z działalności 
tych spółek na kolejną sesję, na co Rada nie wyraziła zgody, uznając, że jest to zmiana 

porządku obrad i musi być przegłosowana bezwzględną większością głosów; w ocenie 
radnego Marcina Nazarewicza takie stanowisko rady nie było właściwe, gdyż punkt 
został rozpoczęty, toczyła się dyskusja — co oznacza, że nie mogła to być zmiana 

porządku obrad. 
Radny Mariusz Walter zgłosił wniosek o wykreślenie zapisu z protokołu LXIII sesji Rady 
Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r., który mówi, że radni Mariusz Walter i Marcin 

Nazarewicz utrudniają prowadzenie obrad. Takie same stanowisko wyraził radny Piotr Kozak. 

W odpowiedzi radca prawny Mariusz Prychocin przytoczył całą procedurę zgłaszania przez 
radnych uwag do protokołu. Jednocześnie poinformował, że wprowadzanie zmian do porządku 
obrad, zawsze wymaga w przypadku Rady Miasta Jarosławia - 11 głosów. 

Radny Marcin Nazarewicz oznajmił, że wniosek radnego Mariusza Waltera o wykreślenie 
z protokołu zapisu, że radni Mariusz Walter i Marcin Nazarewicz utrudniają prowadzenie 
obrad, jest najdalej idący, ale jeśli nie zostanie przyjęty przez radę i przewodniczący nie 

uzupełni w protokole uzasadnienia do zawartego zapisu, radny zwróci się pisemnie do 
przewodniczącego rady w tej kwestii. 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji przewodniczący poddał pod głosowanie: 
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e wniosek radnego Mariusza Waltera, aby wykreślić z protokołu LXIII sesji Rady 
Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r. zapis, iż „radni Mariusz Walter oraz Marcin 
Nazarewicz zakłócają obrady sesji”. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 
„MA -9; 

„przeciw ” — 10, 
„wstrzymał się” — 1, 

odrzuciła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 9 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 
„za” - 14, „przeciw” — 4, „wstrzymał się” — 2 _przyjęła protokół 

Z LXIII sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 29 maja 2023 r. - raport z 
przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

Następnie przewodniczący poddał pod głosowanie protokół z LXIV uroczystej sesji Rady 
Miasta Jarosławia z dnia 13 czerwca 2023 r. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 20 radnych przy głosach: 
„za” - 20, „przeciw ” — brak, „wstrzymał się” — brak przyjęła protokół 

z LXIV uroczystej sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 13 czerwca 
2023 r. - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr ll do 

niniejszego protokołu. 
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Ad IV. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 
wotum zaufania: 

a) przedstawienie „Raportu o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za rok 2022"   

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch dokonał prezentacji multimedialnej „Raportu o stanie 

Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 rok” zaznaczając, że jak co roku, od kilku lat na sesji 
absolutoryjnej, przedstawiany jest ww. dokument. Radni otrzymali go w formie elektronicznej, 
został też opublikowany w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Miasta Jarosławia oraz na 
stronie internetowej www.miastojaroslaw.pl. Cały raport liczy 231 stron i jest rocznym 

podsumowaniem działalności gminy. Zgodnie z wytycznymi, zakres merytoryczny raportu 
obejmuje: wprowadzenie, charakterystykę miasta, urząd i miejskie jednostki organizacyjne, 

majątek i finanse miasta w 2022 roku, działalność inwestycyjną, kierunki rozwoju miasta, 
przestrzeń społeczną, bezpieczeństwo i porządek, ochronę środowiska, partycypację społeczną, 

promocję miasta i komunikację społeczną, realizację uchwał Rady Miasta Jarosławia 
i podsumowanie. „Raport o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 rok” jest dokumentem 
ułatwiającym dokonanie analizy tego wszystkiego, co działo się w mieście w danym roku oraz 
wypracowaniem wniosków na temat powodów do zadowolenia bądź zastanowienia się nad tym 
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wszystkim, co wymaga zmiany i ulepszenia. To kompendium działalności Burmistrza Miasta 

Jarosławia w roku 2022, w szczególności uwzględniające realizację polityk, programów, 
strategii, uchwał Rady Miasta Jarosławia i budżetu obywatelskiego. 

O godz. 9:40 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz. 

O godz. 9:58 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 10:00 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 10. na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut. 

O godz. 10:02 obrady sesji opuścił radny Piotr Kozak. 

O godz. 10:02 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 10:05 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz oraz radny Piotr Kozak. 

O godz. 10.15 obrady sesji opuścił radny Piotr Baran. 

O godz. 10.20 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak. 

O godz. 10.23 na obrady sesji powrócił radny Piotr Baran. 

O godz. 10:24 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak. 
O godz. 10.26 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy. 

O godz. 10.30 obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca Rady Bożena Łanowy. 

Na zakończenie prezentacji Burmistrz podziękował wszystkim osobom za aktywną działalność 

w 2022 roku, w tym przede wszystkim skarbnikowi, sekretarzowi, zastępcom burmistrza, 
pracownikom i dyrektorom wydziałów Urzędu Miasta, pracownikom i prezesom spółek 
komunalnych, pracownikom i dyrektorom miejskich instytucji kultury i sportu, jak również 
szkół, przedszkoli i żłobków za działanie dla dobra wszystkich mieszkańców Jarosławia. 

Podziękował również radnym Rady Miasta Jarosławia za współpracę i zrozumienie wszystkich 

podejmowanych działań i realizację potrzeb mieszkańców - raport stanowi załącznik nr 12 do 
niniejszego protokołu. 

b) debata nad raportem, 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka otwierając debatę nad „„Raportem o stanie Gminy 
Miejskiej Jarosław za rok 2022", poinformował, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

- art. 28aa, mieszkańcy mogli zgłaszać swój udział w debacie. Do dnia 25 czerwca br. nie 
wpłynęło żadne zgłoszenie. 

O godz. 10:34 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek - Skiba 

O godz. 10:37 obrady sesji opuściła radna Monika Więckowska 

O godz. 10:38 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek - Skiba 

O godz. 11:00 na obrady sesji powróciła radna Monika Więckowska 

O godz. 11:09 obrady sesji opuścił radny Mariusz Walter 

O godz. 11:12 na obrady sesji powrócił radny Mariusz Walter 

O godz. 11:36 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót 

O godz. 11:43 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót 

O godz. 11:55 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska 

O godz. 12:02 obrady sesji opuścił radny Antoni Lotycz 

O godz. 12:04 obrady sesji opuścił radny Witold Duszyński 

O godz. 11:55 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska 

O godz. 12:05 na obrady sesji powrócili radna Anetta Makarska i radny Witold Duszyński 

O godz. 12:11 obrady sesji opuścił radny Sebastian Kogut 

O godz. 12:14 na obrady sesji powrócił radny Sebastian Kogut 

O godz. 12:22 obrady sesji opuścił radny Janusz Szkodny 

O godz. 12:25 na obrady sesji powrócił radny Janusz Szkodny 

O godz. 12:25 obrady sesji opuścili radna Monika Więckowska i radny Piotr Kozak 

O godz. 12:28 na obrady sesji powrócił radny Piotr Kozak 
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O godz. 12:29 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga 

O godz. 12:30 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz 

O godz. 12:30 na obrady sesji powróciła radna Monika Więckowska 

O godz. 12:33 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz 

O godz. 12:35 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek - Skiba 

O godz. 12:37 obrady sesji opuścili radna Anetta Makarska i radny Jarosław Litwiak 

O godz. 12:39 na obrady sesji powrócili radna Magdalena Cisek-Skiba i radny Maciej Wałęga 

O godz. 12:40 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak 
O godz. 12:42 obrady sesji powróciła radna Anetta Makarska 

O godz. 12:33 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz 

O godz. 13:11 obrady sesji opuścili radna Anetta Makarska i radny Jarosław Litwiak 

O godz. 13:12 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:14 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:15 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz 

O godz. 13:17 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak 

O godz. 13:19 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz 
O godz. 13:26 na obrady sesji powróciła radna Anetta Makarska 

O godz. 13:28 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:28 obrady sesji opuściła radna Anetta Makarska 

O godz. 13:29 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:32 na obrady sesji powróciła radna Anetta Makarska 

O godz. 13:42 obrady sesji opuściła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:46 na obrady sesji powróciła wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy 

O godz. 13:48 obrady sesji opuścił radny Wiesław Strzępek 

O godz. 13:51 na obrady sesji powrócił radny Wiesław Strzępek 

O godz. 13:54 obrady sesji opuścił radny Maciej Wałęga 

O godz. 14:02 obrady sesji opuścił radny Witold Duszyński 

O godz. 14:03 na obrady sesji powrócił radny Maciej Wałęga 

O godz. 14:05 obrady sesji opuścił radny Jarosław Litwiak 

O godz. 14:06 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak 

O godz. 14:07 na obrady sesji powrócił radny Witold Duszyński 

W debacie nad raportem o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 rok udział wzięli radny 
Mariusz Walter, radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak, radny Wiesław Strzępek. radna 
Dorota  Batiuk-Jankiewicz, radny Piotr Baran, radna Magdalena  Cisek-Skiba. 
wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót oraz radny Jarosław Litwiak: 

* radny Mariusz Walter poruszył kwestie: 
s znaczącego spadku liczby mieszkańców miasta Jarosławia, 
a dużego zadłużenia miasta, a tym samym zadłużenia w przeliczeniu na jednego mieszkańca, 

s dodatku węglowego z programu rządowego i liczby osób, które go otrzymały, 
s sprzedaży węgla, 
a dotacji zewnętrznych na prowadzone inwestycje w mieście, która wyniosła 40 mln zł, 
s inwestycji, jakie zostały wykonane w Jarosławiu z funduszy norweskich na kwotę 16 mln 

zł, 

a kostki zabytkowej odzyskanej z remontu płyty Rynku, 

a dzielnic, które są organami pomocniczymi Rady i kwestii ich wsparcia przy realizacji 

inwestycji, 

a |ikwidacji Jarosławskiego Budżetu Obywatelskiego na wniosek burmistrza w odniesieniu 
do informacji zawartych w dokonanej przez burmistrza prezentacji, 

u wysokiej stawki za wywóz śmieci, 

Protokół z LXV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 czerwca 2023 r. Strona 8



a rankingu finansowego samorządu terytorialnego w Polsce 2022 zaprezentowanego na VIII 
Europejskim Kongresie Samorządów, w którym miasto Jarosław uplasowało się dopiero na 

205 miejscu spośród 236 miast, 

m wskaźnika dotyczącego relacji zobowiązań do dochodów ogółem, który w przypadku 
Jarosławia wyniósł 0,48, 

a rozważenia możliwości wyznaczania pracownika Urzędu Miasta, który świadczyłby pomoc 

osobom z niepełnosprawnościami poprzez dojazd do petenta w celu załatwienia spraw 
urzędowych, 

s zatrudnienia w urzędzie, gdzie według jego wyliczeń na przestrzeni 2022 roku w Urzędzie 

Miasta było zatrudnionych 187 pracowników, a nie jak mówił burmistrz — 152, 

m dotacji dla schronisk w wysokościach 125 tys. zł oraz 150 tys. zł w kontekście do zarobków 
wysokiej rangi urzędników, 

a działań, jakie zostały wykonane w ramach kanalizacji w dzielnicy nr VII, awarii sieci 

wodociągowej, jakie miały miejsce przy ul. Dolnoleżajskiej, 
u rzekomego pozwania do sądu mieszkańca, który nie posiada kanalizacji i musi się tłumaczyć 

z jej braku, 
u rur azbestowych dostarczających wodę do mieszkańców, 
a skanalizowania całego miasta Jarosławia, 

s spadku o 26 miejsc w ciągu roku miasta Jarosławia w rankingu samorządów (w 2021 roku 
— 179 miejsce, w 2022 r. — 205 miejsce), 

« wycinki drzew na terenie miasta i kwoty pozyskanej z tytułu sprzedaży drewna, 

a sporu zbiorowego z MOPS w Jarosławiu, 
u rozwoju miasta w kontekście pustych witryn sklepowych, 

a ubytku wody w mieście w ciągu roku w związku z pojawiającymi się awariami sieci 
wodociągowej; 

aś: radny Marcin Nazarewicz poruszył kwestie: 

e kanalizacji w dzielnicy nr VII w odniesieniu do zapisów zawartych w raporcie na stronie 16, 

e wyjaśnienia przez burmistrza użytego w odpowiedzi na złożone przez mieszkańców petycje 
- terminu „niezwłocznie”, 

e powzięcia przez burmistrza wiedzy na temat problemów w projektowaniu kanalizacji 
w dzielnicy nr VII w kontekście Miejskiego Planu Zagospodarowania Przestrzennego 
i działań, jakie w tym zakresie zostały podjęte, 

e serwisu bądź wymiany filtrów membranowych i przyczyny ogłoszenia przetargu w tym 
zakresie, 

e zbiornika na wodę pitną, do którego rzekomo dostawała się deszczówka i taka woda była 
doprowadzana do mieszkańców, 

e podstawowych zadań i obowiązków burmistrza w odniesieniu do gospodarowania mieniem 
(strona 16 raportu), 

e gospodarowania autami służbowymi w 2022 roku, 

e zdarzeń, jakie miały miejsce w latach wcześniejszych w kwestii korzystania przez kadrę 
zarządzającą z aut służbowych w odniesieniu do kart drogowych (karty bez podpisu 
kierowcy, niezgodne ze stanem faktycznym, duża liczba przejechanych kilometrów w ciągu 

miesiąca, równoczesne korzystanie przez tę samą osobę w jednym czasie z dwóch aut, itd.), 
radny zaznaczył, że poprosi, aby sprawie tej przyjrzała się Państwowa Inspekcja Pracy, 

e ewidencji wyjazdów służbowych i delegacji, 
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udziału Gminy w spółkach prawa handlowego ujętych w tabeli 10 na stronie 37 raportu 
w odniesieniu do przeprowadzonej fuzji spółek MZK i PWiK, 

zawartego na stronie 42 raportu zapisu odnośnie zakończonych inwestycji i remontów 

w 2022 roku i wartości „„0” przy zadaniu „MP nr 9 — Modernizacja budynku przedszkola”, 

dopuszczenia do głosowania projektu zgłoszonego w ramach JBO pn. „Skatepark Jarosław 
— nowa przestrzeń dla sportu i rekreacji” pomimo, że projekt przekroczył regulaminowy 
budżet 100 tys. zł, 

możliwości dopuszczenia do głosowania w ramach JBO innych projektów przekraczających 

regulaminową kwotę, 

jakości wykonania Skateparku (zastosowanego asfaltu, który topi się przy wyższych 
temperaturach) i odbioru tej inwestycji przez odpowiedzialne osoby, 

usterek powstałych na niedawno odebranej inwestycji związanej z przebudową ulicy 
Kraszewskiego (pytał, czy wykonawcą tejże inwestycji była spółka PGKiM, skoro jej 
pracownicy byli zaangażowani do usuwania piasku), 

wpisu dokonanego w mediach społecznościowych na temat niezakwalifikowania do klas 

pierwszych w Szkole Podstawowej nr 11 dzieci z orzeczeniami o niepełnosprawności, 

obszaru strategicznego: turystyka i dziedzictwo kulturowe (strona 48 raportu) i kosztów 
utrzymania punktu informacyjnego usytuowanego w Galerii „Stara Ujeżdżalnia”, 
zatrudnienia, bilansu zysków i strat, dochodów ze sprzedaży, liczby osób korzystających 
z tego punktu w 2022 roku, 

rzeczywistej kwoty uzyskanego dofinansowania zewnętrznego w 2022 roku i faktycznej 
liczby wykonanych inwestycji (strona 80 raportu), 

wizyt w miastach partnerskich, ich liczby w 2022 roku, kosztów, korzyści, jakie te wyjazdy 
przyniosły dla miasta Jarosławia (strona 97 raportu), 

braku informacji w raporcie na temat statystyk prowadzonego konta na Facebooku 
Waldemara Palucha (osoba publiczna), 

kosztów prowadzenia ww. konta w kontekście obowiązującego regulaminu, 
wykorzystywania publicznych pieniędzy do promocji, zamieszczania prywatnych zdjęć 
burmistrza na tym profilu, 

uplasowania się miasta Jarosławia pod względem wskaźnika podatkowego na mieszkańca 
gminy, 

wzrostu zadłużenia miasta i spadku dochodów, 

negatywnych aspektów w 2022 roku, które nie zostały ujęte w raporcie, m.in.: wzrost 
kosztów wywozu odpadów komunalnych i wywozu nieczystości ciekłych; wzrost cen 
biletów na basen i wypożyczalnię sprzętu; wzrost opłaty cmentarnej; wzrost opłaty za pobyt 
dziecka w żłobku, wyżywienie w szkole; wzrost stawek za dzierżawę; wzrost podatków; 
wzrost wynagrodzenia kierownictwa urzędu oraz diet radnych (duże dysproporcje), 

segregacji odpadów, konieczności uzyskania przez miasto odpowiedniego poziomu odzysku 
z recyklingu i ewentualnych kar za niespełnienie tego warunku, 

nowo wybudowanego PSZOK-u oraz ewentualnego zwiększenia stopnia segregacji, którego 
efektem powinno być obniżenie opłaty dla mieszkańców, 

e „znikającego” deficytu miasta (19 mln zł), 

etatów nauczycieli i rzekomego unikania przez nich nadgodzin, 

e proponowania rodzicom przenoszenia dzieci z niepełnosprawnościami do szkół 
z oddziałami integracyjnymi, skoro na takie dziecko jest wyższa subwencja, 
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e ewentualnego błędu, jaki pojawił się przy kwocie (433,00 zł) na stronie 43 raportu, przy 
zadaniu pn. „Budowa oświetlenia ulicznego na terenie miasta Jarosławia — ulica Kruhel 
Pawłosiowski — I etap — aktualizacja kosztorysów”; 

£ radny Piotr Kozak poruszył kwestie: 

e zasad prowadzenia debaty nad raportem, wnioskując jednocześnie, by burmistrz od razu 
odpowiadał na pytania radnych (radny zaznaczył, że nie godzi się, by burmistrz odpowiadał 

dopiero po zadaniu wszystkich pytań przez radnych), 

e wypowiedzi burmistrza na temat planu działania przedstawionego podczas sesji 8 grudnia 
2014 r. (m.in. likwidacja Biuletynu Informacyjnego Miasta Jarosławia i pojawienie się w to 

miejsce Kalejdoskopu Jarosławskiego; braku nowych stref przemysłowych w Miejscowym 

Planie Zagospodarowania Przestrzennego; podwyższenia podatku od nieruchomości do 
maksymalnych kwot; liczby mieszkańców, która zmniejszyła o 428 osób w stosunku do roku 
poprzedniego; likwidacji Straży Miejskiej w Jarosławiu), 

e starań, jakie zostały podjęte w kwestii powiększenia Specjalnej Strefy Ekonomicznej Euro- 
Park Mielec, zwiększenia atrakcyjności tych terenów, chociażby poprzez podłączenie 
mediów (strona 12 raportu), 

e braku podejmowanych działań przez powołany w Urzędzie Miasta zespół ds. reklam, 

e Parku Kulturowego i wjazdu na Rynek ciężkich samochodów wojskowych podczas 
uroczystości związanych z jubileuszem 30 lat działalności 14. Dywizjonu Artylerii 

Samobieżnej w Jarosławiu (strona 13 raportu), a także posiadania przez Gminę stosownych 
dokumentów pozwalających na zorganizowanie tego wydarzenia, 

e wykazania w raporcie pozytywnej oceny dla wszystkich kontroli przeprowadzonych 
w urzędzie, zwłaszcza jeśli chodzi o sprawę w zakresie „Działania Gminy na rzecz poprawy 

stanu technicznego budynków z mieszkaniami o warunkach substandardowych” (strona 22 
raportu), 

e nominalnego długu miasta sięgającego około 76 mln zł i kwoty zadłużenia wraz z odsetkami, 

e miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego i wydanych decyzji, 

e wysokości składek członkowskich w związkach i stowarzyszeniach, do których należy 
Gmina Miejska Jarosław (strona 98 raportu), 

e współpracy Gminy Miejskiej Jarosław z miastami partnerskimi, 

e finansowania nieruchomości przy ul. Grunwaldzkiej w Jarosławiu i podmiotu 
wynajmującego pomieszczenia w tym budynku, 

e doradców burmistrza, zakresu doradztwa, konieczności i kosztów, jakie z tego tytułu w 2022 
roku poniosło miasto; 

+ radny Wiesław Strzępek poruszył kwestie: 
e opracowania raportu o stanie Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 rok (czy został wykonany 

we własnym zakresie, czy też zlecony na zewnątrz, a jeśli tak — to jaki był koszt), 

e przedstawionych w raporcie sukcesów Gminy z pominięciem porażek, 

e liczby inwestorów, którzy zdecydowali się zainwestować w mieście Jarosławiu: 

* radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zaznaczyła, że radni zabierający głos w dyskusji nad 

raportem skupiają się tylko na negatywach, pomijając sukcesy, jakie miały miejsce w ubiegłym 
roku. Problemy, z którymi w okresie sprawozdawczym zmagało się miasto dotyczyły 
wszystkich samorządów w Polsce i rozliczanie burmistrza za ten stan rzeczy jest niezasadne; 
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* radny Piotr Baran odniósł się do kwoty ujętej na stronie 40 raportu, gdzie w punkcie 9 

dotyczącym „Budowy centrum przesiadkowego — Fundusze Norweskie na Program 
Rozwój Lokalny” wpisano 118,08 zł, a także do strony 94, pytając o miejsca i termin 
realizacji 5 wyniesionych przejść dla pieszych; 

+ radna Magdalena Cisek-Skiba poruszyła temat windykacji gminnych należności na 
kwotę ok. 4 mln zł, zwłaszcza podatku od nieruchomości od osób prawnych: 

+ wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót podkreśliła, że bezzasadnym jest 

porównywanie miasta Jarosławia do mniejszych miast np. Dynowa, który ma 6 tys. 
mieszkańców i tylko dwie placówki oświatowe; 

«+ radny Jarosław Litwiak odnosząc się do kwestii diet oświadczył, że radni powinni 

przeanalizować ich wysokość ustaloną przez inne rady, nie zgodził się też z argumentem 
dotyczącym cen paliw. 

W odniesieniu do powyższego przewodniczący rady Szczepan Łąka oświadczył, że nie może 
zmusić burmistrza do udzielania odpowiedzi na zadawane przez radnych pytania, głos zostanie 
mu udzielony w momencie, gdy taką gotowość zgłosi. 

Burmistrz Miasta Waldemar Paluch podziękował radnym za debatę i wszystkie uwagi. 
Stwierdził, że pomimo tego, iż przedstawiony raport jest obszerny, niektórzy radni ciągle 

poruszają tematy, które nie dotyczą raportowanego roku. Każdy chce, aby były tylko 
superlatywy i żeby środki finansowe „włewały” się do budżetu. Nie wszystko udało się 
zrealizować w 2022 roku, ale poczyniono wszelkie starania, aby miasto się rozwijało, i aby 

mieszkańcom żyło się coraz lepiej. Z początkiem 2022 roku wybuchła wojna na Ukrainie, 
a w ślad za tym pojawiło się wiele czynników, których samorządy nie mogły przewidzieć, 
inflacja w ciągu roku sięgnęła poziomu 18%, paliwo sięgało kwoty 7,40 zł, wzrosły wydatki na 

obsługę długu (kiedyś zobowiązania w tej kwestii sięgały 800 tys. zł, a obecnie 4 mln zł). 
Zadłużenie w 2022 roku wzrosło o około 10 mln zł. Zaciąganie kredytów jest niezbędne dla 
rozwoju miasta i wiąże się między innymi ze ściąganiem ogromnych środków z zewnątrz, które 

wymagają wkładu własnego. Z, reguły są to strategiczne inwestycje dla rozwoju Jarosławia 
i należy je realizować. Na oświatę wydatkowano w 2022 roku 71 mln zł, z czego 33 mln - to 
subwencja. Wynagrodzenia nauczycieli stanowią aż 90 % tego budżetu. Mieszkańcy miasta 

Jarosławia w swojej woli demokratycznej w 2018 roku zaakceptowali 21 punktów w tzw. 
„Oczku Palucha”. Zasadą jest, że Gmina sięgając po środki zewnętrzne najpierw musi wykonać 

inwestycję, a dopiero później rozliczyć i otrzymać refundację. Tylko w niektórych przypadkach 
Gmina mogła sięgnąć po zaliczkę. Na przestrzeni lat 2015-2022 miasto Jarosław wydatkowało 
na rozwój kwotę 188 715 361,00 zł. We wcześniejszych latach, za poprzedniego burmistrza, 

zaciągano więcej kredytów niż było realizowanych inwestycji. Miasto Jarosław nie odbiega od 
innych samorządów na Podkarpaciu, bo np.: 

Krosno zadłużenie 252 mln zł, co stanowi 55,87% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 

Przeworsk zadłużenie 28,4 mln zł, co stanowi 31,81% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 

Sanok zadłużenie 104,8 mln zł, co stanowi 51,23% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 

Przemyśl zadłużenie 115,3 mln zł, co stanowi 23% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 
Ustrzyki Dolne zadłużenie 23,8 mln zł, co stanowi 21% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 
Tarnobrzeg zadłużenie 111,9 mln zł, co stanowi 30,66% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 
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Strzyżów zadłużenie 34 mln zł, co stanowi 31,19% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 

Boguchwała zadłużenie 35,8 mln zł, co stanowi 27,75% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 
Lubaczów zadłużenie 28,8 mln zł, co stanowi 45% w stosunku do dochodów jakie osiąga; 

Rzeszów zadłużenie 1 030 mln zł, co stanowi 63% w stosunku do dochodów jakie osiąga. 

Odnosząc się natomiast do poszczególnych pytań, jakie zadali radni, burmistrz podkreślił, że: 

w Urzędzie Miasta zatrudnionych jest obecnie 132 osoby na umowach stałych i 18 

w ramach robót publicznych, co stanowi łącznie 150 osób; w momencie objęcia funkcji 
burmistrza w 2014 roku było zatrudnionych 177 pracowników, a tylko 2 jako pomoc 

administracyjna; dzisiaj jest dużo mniej pracowników, którzy realizują ponad 2 razy 
większy budżet, a praca jest efektywniejsza; kiedyś w Urzędzie Miasta było około 40 

osób na stanowiskach kierowniczych, a dzisiaj jest kilkunastu; 

liczba mieszkańców spada, bo miasto traci swoje funkcje, gdyż w ostatnich latach 
skupiono się na dofinansowywaniu dużych aglomeracji, np. takich jak Rzeszów, jednak 
nie jest to wina ani burmistrza ani rady, 

jeśli chodzi o dodatek węglowy — to miasto jest tylko przekaźnikiem w realizacji tego 
zadania, które w imieniu miasta prowadzi MOPS, 

miasto Jarosław w kwestii sprzedaży węgla bardzo dobrze sobie poradziło, 
większość inwestycji realizowanych w 2022 roku pochodzi z dofinansowania 

zewnętrznego, 

nieprawdą jest, że 28 tysięcy głosów oddanych w budżecie obywatelskim 
w raportowanym roku „pójdzie w kosz”, gdyż projekty będą realizowane, 

w kwestii budowy kanalizacji zrobiono wszystko, co tylko było możliwe — ul. Pogodna, 
Grodziszczańska, Garbarze, przebicie pod rzeką San, ul. Kruhel Pełkiński, cały Rynek 
— w ostatnich latach wydatkowano na kanalizację 30 mln zł, 

radni ciągle podnoszący temat kanalizacji powinni powiedzieć, jakie działania podjęli, 
aby w budżecie miasta znalazły się środki finansowe na ten cel, 

dotacje przekazane na schroniska wynikają z zawartych porozumień i rozliczeń, które 
przedkładają instytucje; są one realizowane zgodnie z przepisami prawa i zgodnie z tym, 
co zabezpieczyła w budżecie na 2022 rok Rada Miasta, 

auta służbowe są wykorzystywane przez pracowników do załatwiania spraw 
służbowych, w tym między innymi kontroli realizowanych inwestycji, tak więc 
wykazane 1000 km w ciągu miesiąca nie jest niczym nadzwyczajnym; zdecydowana 
część pojazdów służbowych ma sporo lat i jazda nimi nie jest ani bezpieczna ani też 

komfortowa, 

delegacje wypisywane są w momencie wyjazdów służbowych poza miasto Jarosław 
i przekroczenia 8 godzin; przejazdy w ramach codziennych obowiązków, nie są 
równoznaczne z delegacjami, 

wartość spółek, o której wspomniał radny Marcin Nazarewicz, faktycznie została 

błędnie podana i zostanie skorygowana, 
mylnie podano również kwotę w tabeli nr 12 na stronie 42 raportu, a dotyczącą 

inwestycji pn. „MP nr 9 — Modernizacja budynku przedszkola” , gdzie powinno być 270 
tys. zł, 
inwestycja dotycząca Skateparku była przygotowana zgodnie z projektem budowlanym, 

przez uprawnionego inżyniera i uzgodniona z osobami, które złożyły wniosek do 
Jarosławskiego Budżetu Obywatelskiego; faktycznie opiewał projekt na 100 tys. zł, 
a ostatecznie wydatkowano 400 tys. zł, na co Rada Miasta wyraziła zgodę; nie jest to 
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jedyny taki przypadek, gdyż np. Rada Dzielnicy nr IV dołożyła ze swojego budżetu 

(z I mln na dzielnicę), by można było zrealizować boisko przy Szkole Podstawowej 
a nr5S, 
a wszelkie usterki powstałe po realizacji inwestycji są zgłaszane wykonawcom w celu ich 

usunięcia, 
a zapisy, które dokonywane są w mediach społecznościowych (Facebook) nie będą 

omawiane, 
« utworzenie dodatkowego oddziału klasy pierwszej dla dzieci z orzeczeniami 

o niepełnosprawności i mieszkającymi poza Jarosławiem (rodzice nie płacą do miasta 
podatków) jest bezzasadne w przypadku istnienia wolnych miejsc w innych placówkach 
oświatowych na terenie miasta, 

a punkt zlokalizowany w Galerii „Stara Ujeżdżalnia” jest nie tylko stoiskiem handlowym, 
ale również punktem informacyjnym i dystrybucyjnym, 

a najprawdopodobniej w 2022 roku nie odbyto żadnych podróży zagranicznych do miast 
partnerskich, niemniej jednak Jarosław gościł przedstawicieli tych miast (Niemcy 
i Francja), którzy w ramach pomocy dla Ukrainy przywozili dary; z miastami 

partnerskimi realizowane są wspólne projekty i może była jedna wizyta do Svidnika na 
Słowacji; 

a miasto realizuje cały „„Norweg”; uzyskało 16 mln zł dofinansowania na działania, które 
rzetelnie przekładają się na to, co dzieje się i będzie się działo w Jarosławiu, 

s media społecznościowe — to jeden z kanałów informacyjnych służących do kontaktów 
z mieszkańcami; podejmowane działania w tym zakresie są zgodne z prawem, 

a w przypadku Specjalnej Strefy Ekonomicznej Euro-Park Mielec w 2022 roku 
prowadzone były rozmowy z hutą Owens Illinois odnośnie nowej inwestycji 

opiewającej na kilkadziesiąt milionów złotych, ale pojawiły się problemy z nowymi 
zapisami, które wprowadził rząd (huta musiałaby wpłacić 7 mln zł, aby zainwestować 
20 mln zł); w tej sytuacji nie wiadomo, czy huta zdecyduje się zainwestować, 

a kontrole w raporcie zostały opisane rzetelnie — nie ma kontroli ocenionej negatywnie, 

a nie będzie odniesienia do bilansu otwarcia finansowego z 2014 roku, gdyż nie odnosi 
się ta kwestia do raportowanego okresu, 

a |liczba wydanych decyzji o warunkach zabudowy jest równoznaczna ze złożonymi 
wnioskami w tym zakresie, 

a w ramach istniejącego Miejskiego Obszaru Funkcjonalnego Jarosław-Przeworsk udało 
się zrealizować kilka zadań, np. przebudowa JOKiS, płyty Rynku, czy też zrealizować 

działania miękkie; prowadzona jest szeroka współpraca ze Związkiem Miast Polskich, 
a osoba zatrudniona do konsultacji pomaga w realizacji działań statutowych i przyczynia 

się do rozwoju miasta; ma ogromną wiedzę i doświadczenie, które wykorzystuje 
w pracy; nie jest to doradztwo burmistrza; zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 
burmistrz realizuje budżet, prowadzi urząd i reprezentuje go na zewnątrz; 

u 9(0% pracowników MOPS oraz MOSiR ma wynagrodzenie zasadnicze na wysokości 

minimalnego i pomimo faktu, że szukano pieniędzy na podwyżki, nie udało się tego 
trudnego tematu zrealizować; w Urzędzie Miasta Jarosławia w miejsce osób 
odchodzących na emeryturę nie są zatrudniane nowe; 

s zamierza się rozwijać miejski monitoring, który może być w strukturach innego 
wydziału Urzędu Miasta, 
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wzrost kosztów za wywóz odpadów komunalnych podyktowany jest 300% wzrostem 

opłaty marszałkowskiej, 100% wzrostem ceny paliwa oraz 100% wzrostem najniższego 

wynagrodzenia; 
zgodnie z przepisami prawa i tam gdzie to możliwe, wprowadzane są podwyżki opłat 
(np. za basen) zarządzeniami burmistrza, a nie uchwałami rady; na podwyżki wpływ ma 

500% wzrost opłat za energię elektryczną; miasto korzysta z rezerwy, gdyż żadna 
spółka Skarbu Państwa nie przystąpiła do przetargu na energię elektryczną; 

mówiąc o podwyższeniu opłaty za pobyt dziecka w żłobku należałoby wspomnieć 
o kosztach miesięcznego utrzymania dziecka, sięgających powyżej 1 tys. zł, 

Gmina Miejska Jarosław nie płaciła kary za brak uzyskania wymaganego wskaźnika za 
segregację odpadów; PSZOK został uruchomiony pod koniec 2022 roku, 
nie jest błędem kwota 118 08 zł wpisana na stronie 40 raportu, dotycząca „Budowy 

centrum przesiadkowego — Fundusze Norweskie na Program Rozwój Lokalny”, gdyż 
jest to kwota za zaświadczenie o prawie dysponowania, 
powstanie nowej Galerii „Stara Ujeżdżalnia” miało niewątpliwie wpływ na większą 
liczbę pustych witryn w mieście, 

za poprzedniego burmistrza obowiązywała uchwała o sprzedaży mieszkań 
komunalnych z bonifikatą 95%; obecnie dbając o majątek miasta zaprzestano tego 
procederu, 

z myślą o mieszkańcach na terenach przy ul. Skarbowskiego i Konfederackiej powstało 
wiele bloków i będą budowane nowe. 

W odniesieniu do wyjaśnień burmistrza radny Marcin Nazarewicz, radny Piotr Kozak 
i radny Wiesław Strzępek podkreślili m.in., że: 

burmistrz nie udzielił odpowiedzi na wszystkie zadane przez radnych pytania np. 

w zakresie filtrów membranowych i zanieczyszczeń wody, rur azbestowych, czy raport 
był opracowany we własnym zakresie, czy też zlecony na zewnątrz, 

fakt, że budżecie miasta nie znalazły się środki finansowe na kanalizację nie jest winą 
radnych, bo takie wnioski składali, ale nie zostały one uwzględnione w autopoprawce 
burmistrza, 

żadnymi dywagacjami i bzdurami nie są pytania zadawane w związku z przedłożonym 
raportem o stanie Gminy, 
burmistrz nie zrozumiał pytania w kwestii delegacji, 

pytania dotyczące doradztwa osobistego burmistrza znajdują uzasadnienie 
w protokołach, które radny otrzymał w ramach złożonej interpelacji, 
zastanawiającym jest, która z inwestycji zrealizowanych na terenie miasta przyczyniła 
się do jego rozwoju pod kątem zwiększenia liczby miejsc pracy, 
burmistrz odnosi się jedynie do zadłużenia miasta w kwocie netto, 

w kontekście huty nasuwa się pytanie, czy Gmina Miejska Jarosław oddała temu 

podmiotowi nienależnie pobrany podatek od nieruchomości w wysokości 1,5 mln zł. 
zasadnym jest, by radni otrzymali kserokopię umowy najmu lokalu przy ulicy 
Grunwaldzkiej, 

przywrócenie linii autobusowej nr 12 spowoduje zmniejszenie korków na moście. 

głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia wotum 

zaufania. 
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Wobec braku innych głosów w dyskusji przewodniczący rady Miasta Szczepan Łąka poddał 

pod imienne głosowanie projekt uchwały w druku nr IV c) w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Miasta Jarosławia wotum zaufania, jednocześnie przypominając, że zgodnie z ustawą 
o samorządzie gminnym art. 28aa ust. 9, rada gminy podejmuje taką uchwałę bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu rady - projekt stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Miasta w obecności radnych uczestniczących w posiedzeniu przy 

głosach: „za”- 10, „przeciw ” — 10 i „wstrzymał się” — brak nie podjęła 
uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 
wotum zaufania — raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik 

nr 14 do niniejszego protokołu. 

Ad _ V. Rozpatrzenie i zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz_ze 

sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 2022 r.: 
a) przedstawienie sprawozdania z wykonania budżetu miasta Jarosławia za 2022 r. wraz 

z informacją o stanie mienia Gminy Miejskiej Jarosław, 
  

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka przypomniał, że sprawozdanie z wykonania 
budżetu Miasta Jarosławia za 2022 r. wraz z informacją o stanie mienia Gminy Miejskiej 
Jarosław wpłynęły do biura rady w dniu 31 marca 2023 r. Następnie zostały przesłane radnym 
w formie elektronicznej. 

— sprawozdanie z wykonania budżetu miasta Jarosławia za 2022 rok wraz z informacją o stanie 

mienia Gminy Miejskiej Jarosław, stanowią załącznik nr 15 do niniejszego protokołu. 

b) przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 r., 

O godz. 14.24 obrady sesji opuścili radny Marcin Nazarewicz i radny Maciej Wałęga 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka zaznaczył również, że ustawa o finansach 

publicznych, nakłada na Burmistrza Miasta Jarosławia obowiązek złożenia sprawozdania 
finansowego Gminy Miejskiej Jarosław do dnia 31 maja i to właśnie sprawozdanie wpłynęło 
do biura rady w dniu 4 maja br., a następnie elektronicznie przesłano dokument do radnych. 

Analizy dokumentów, o których mowa, dokonała Komisja Rewizyjna Rady Miasta Jarosławia 
i przewodnicząca ww. komisji przedstawi ją w pkt. Vla) - porządku obrad. 

- sprawozdanie finansowe miasta Jarosławia za 2022 r. stanowi załącznik nr 16 do niniejszego 
protokołu. 

c) przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie o przedłożonym 
przez Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 r., 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poinformował, że radni otrzymali wraz 
z materiałami na dzisiejszą sesję, uchwałę nr 13/38/2023 Składu Orzekającego Regionalnej 
Izby Obrachunkowej w Rzeszowie z dnia 9 maja 2023 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2022 rok. Skład 
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Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w osobach: Agnieszka Trojnar — 

przewodnicząca, Urszula Pisarska — członek i Iwona Szymańska — członek pozytywnie 
zaopiniował sprawozdanie Burmistrza Miasta Jarosławia z wykonania budżetu za rok 2022 
- uchwała nr 13/38/2023 Regionalnej lzby Obrachunkowej w Rzeszowie stanowi załącznik 

nr 17 do niniejszego protokołu. 

d) dyskusja, 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka otworzył dyskusję na temat sprawozdania 

z wykonania budżetu miasta Jarosławia za 2022 r., informacji o stanie mienia Gminy Miejskiej 
Jarosław oraz sprawozdania finansowego Gminy Miejskiej Jarosław za 2022 r. Na pytanie, czy 
ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie ww. dokumentów, nikt się nie zgłosił. 

e) głosowanie nad uchwałą w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania 
finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Jarosławia za 

2022 r. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 
z wykonania budżetu za 2022 r. - projekt uchwały stanowi załącznik nr 18 do niniejszego 

protokołu. 

Rada Miasta w obecności 18 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za ”- 17, „przeciw ” — braki „wstrzymał się” — I przyjęła 

uchwałę nr 879/LXV/2023 w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania 

budżetu Miasta Jarosławia za 2022 r. — raport z przeprowadzonego imiennego 

głosowania stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu, uchwała nr 87%LXV/2023 

stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu (radny Marcin Nazarewicz oraz radny Maciej 
Wałęga nie brali udziału w głosowaniu) 

Ad VI. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok: 

a) przedstawienie stanowiska Komisji Rewizyjnej dotyczącego udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok, 

O godz. 14.26 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz. 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Dorota Batiuk-Jankiewicz odczytała: 
> protokół 2/2023 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia odbytego 

w dniu 5 czerwca 2023 r. - protokół nr 2/2023 z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady 
Miasta Jarosławia stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu, 
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> uchwałę nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia z dnia 5 czerwca 2023 

r. w sprawie wniosku o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 
2022 r. - uchwała nr 1/2023 stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu, 
załącznik do uchwały nr 1/2023 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia z dnia 5 
czerwca 2023 r. tj. opinię Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia z dnia 5 czerwca 

2023 r. w sprawie rozpatrzenia i zaopiniowania sprawozdania finansowego, 
sprawozdania z wykonania budżetu miasta za 2022 rok wraz z opinią Regionalnej Izby 
Obrachunkowej oraz informacją o stanie mienia Gminy Miejskiej Jarosław — ww. opinia 
stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu, 

W
 

b) przedstawienie opinii Regionalnej lzby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 
zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia _o udzielenie 

absolutorium Burmistrzowi Miasta za 2022 rok. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poinformował, że radni otrzymali wraz 
z materiałami na dzisiejszą sesję, uchwałę nr 10/44/2023 z dnia 14 czerwca 2023 roku Składu 

Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania 
wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta za 2022 rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w składzie: Krzysztof 
Wacek — przewodniczący, Urszula Pisarska — członek i Iwona Szymańska — członek, 
pozytywnie zaopiniował przedłożony wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta 
Jarosławia za 2022 rok - uchwała nr 10/44/2023 Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie 

stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu. 

c) głosowanie wniosku Komisji Rewizyjnej w sprawie udzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok,   

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka przypomniał, że muszą odbyć się dwa odrębne 
głosowania: nad wnioskiem Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Jarosławia w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok oraz nad uchwałą w sprawie 
udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 

rok. Wobec powyższego poddał pod głosowanie wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 
udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących 
w posiedzeniu przy głosach: 

„za ”- 17, 

„przeciw”— 1, 

„wstrzymał się” — I 

przyjęła wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu miasta za 2022 rok. 
— raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 25 do niniejszego 

protokołu (radny Maciej Wałęga nie brał udziału w głosowaniu). 

d) głosowanie nad uchwałą w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia 

absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok. 
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Przewodniczący klubu radnych „Wspólnie Zmieniajmy Jarosław” Jarosław Litwiak 
przedstawił stanowisko klubu: 

„Szanowni Państwo, Drodzy Mieszkańcy, od kilku lat obserwujemy znaczące zmiany w naszym 
mieście. Widzimy, że dzięki dobremu zarządzaniu i odważnym decyzjom Jarosław nieustannie 

się rozwija. Co roku realizowane są inwestycje, na które czekaliśmy niekiedy dziesiątki lat, 
a które poprawiają jakość życia mieszkańców wszystkich dzielnic. Co roku miasto sięga po 

środki z zewnątrz, za sprawą których realizuje duże i ambitne projekty. Co roku przeznacza się 

środki na zamierzenia, które czynią nasze miasto bardziej przyjaznym środowisku i jego 

mieszkańcom. Tak też było w 2022 roku. Roku, który zapamiętamy jako czas niepokoju, wysokiej 
inflacji, a tym samym coraz większych i nieoczekiwanych kosztów funkcjonowania samorządu. 
W tym wyjątkowo trudnym roku w mieście zrealizowano większość planów inwestycyjnych 

opiewających na kwotę ponad 36,5 mln złotych. Płyta Rynku zyskała nowe oblicze, 
wyremontowana ulica Kraszewskiego stała się bezpieczna i zachowała swój zielony klimat, 
wymieniono kilkaset kopciuchów, wybudowano kanalizację sanitarną na ulicy 

Grodziszczańskiej, posadzono kilkadziesiąt drzew i kilkaset krzewów, oddano do użytku nowy 
PSZOK, utworzono bezpieczne przejścia dla pieszych, a także poniesiono duże nakłady na 
inwestycje drogowe i oświetleniowe. W 2022 roku podjęto kroki, w celu depopulacji miasta. 
Mając na uwadze potrzeby mieszkaniowe Jarosław wszedł do spółki SIM Podkarpacie, dzięki 

czemu w nieodległej przyszłości powstanie ok. 60 mieszkań dla naszych mieszkańców. W 2022 

roku poniesiono również rekordową kwotę wydatków na cele oświatowe. Gmina Miejska 
Jarosław jest organem prowadzącym dla siedemnastu placówek oświatowych, których 
utrzymanie pochłonęło kwotę 67,3 mln zł., zaś subwencja oświatowa pokryła jedynie 50% 

kosztów ich funkcjonowania. Niespotykane do tej pory koszty energii, pracy i produktów 
spowodowały, że prowadzenie i utrzymanie tych placówek oraz utrzymanie wszystkich usług na 
niezmienionym poziomie stało się ogromnym wyzwaniem. Należy podkreślić, że pomimo 

ogromnych kosztów miasto nie zaniechało żadnego ze swoich zadań zaplanowanych 
w ubiegłorocznym budżecie. Co więcej znalazły się środki na dofinansowanie jarosławskiego 
szpitala w kwocie 300 tys. zł, dla którego miasto nie jest organem prowadzącym. W _ całości 
został zrealizowany budżet obywatelski, w ramach którego zrealizowano m.in. plac treningowy 

do Street Workout i Skatepark, na które tak długo czekała jarosławska młodzież. W roku 2022 
świetnie funkcjonowały miejskie jednostki kultury, które pomimo ograniczonych środków 
oferowały mieszkańcom różnorodną i bogatą ofertę. Odbyły się dwa ważne i promujące miasto 

wydarzenia: kolejny Jarmark Jarosławski i mini Jarmark Jarosławski, finansowane po części 
ze środków Funduszy Norweskich. Wydarzenia te zgromadziły rzesze mieszkańców i turystów 
na jarosławskim rynku, a Jarmark Jarosławski otrzymał w 2022 roku tytuł najlepszego produktu 
turystycznego w kategorii wydarzeń cyklicznych. Nasze Miasto wraz ze swoim Jarmarkiem 

dołączyło tym samym do elitarnego grona 5 najlepszych produktów turystycznych województwa 
podkarpackiego. Miasto od wielu lat stwarza warunki do rozwoju organizacjom 
pozarządowym. Wspiera je dotacjami oraz udostępnia swoją infrastrukturę. W minionym roku 

na finansowanie lub dofinansowanie zadań zleconych do realizacji organizacjom prowadzącym 
działalność pożytku publicznego przekazano ponad 1,35 mln zł. Rok 2022 zakończył się dobrym 
wynikiem finansowym. W porównaniu do lat ubiegłych kwota nadwyżki operacyjnej znacząco 

się zmniejszyła. Było to spowodowane czynnikami zewnętrznymi, które chociażby wpłynęły na 
wzrost kosztów obsługi kredytów. Jednakże priorytety wynikające z założeń polityki społeczno- 

gospodarczej Miasta Jarosławia we wszystkich obszarach tematycznych były realizowane bądź 
przygotowywane do realizacji poprzez zlecenie dokumentacji projektowych, czy też wniosków 
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aplikacyjnych o środki na ich realizację. Wszystkie zadania, ustawowo nałożone na Miasto, 
były realizowane w sposób racjonalny i oszczędny. W zakresie polityki finansowej miasta, 

przyjęte priorytety na 2022 rok były osiągane, zarówno w zakresie dochodów i wydatków 
budżetu, jak i w zakresie obsługi zadłużenia i generowania nadwyżki operacyjnej. Dlatego 
mając na uwadze powyższe Klub Wspólnie Zmieniajmy Jarosław zagłosuje za udzieleniem 

wotum zaufania i absolutorium dla Burmistrza Miasta Jarosławia Waldemara Palucha.” 

Z kolei, przewodnicząca klubu radnych „Prawo i Sprawiedliwość” Bożena Łanowy 

poinformowała, że członkowie klubu będą głosować za udzieleniem absolutorium 

Burmistrzowi Miasta Jarosławia z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok, ale fakt, że mają 

wiele wątpliwości, wyrazili wcześniej w głosowaniu nad wotum zaufania. 

Przewodniczący Rady Miasta Szczepan Łąka poddał pod głosowanie projekt uchwały 
w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta Jarosławia absolutorium z tytułu wykonania 
budżetu za 2022 rok - projekt uchwały stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu. 

Rada Miasta w obecności 19 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za”- 17, „przeciw” — 1 i „wstrzymał się” — 1 przyjęła 

uchwałę nr 880/LXV/2023 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta 
Jarosławia absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 2022 rok- — 
raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 27 do niniejszego 

protokołu, uchwała nr 880/LXV/2023 stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu. 
> > > kk 2h > 2h > > > 2h 2 2 > > 2 2 2 2 2h > 2 2 2 2 2 2 2 2 2h 2h 2h > > > 2 2 2h z zk 2h > 2 zk ck kk > zk kk kk kk 

W imieniu Rady Miasta przewodniczący Rady Szczepan Łąka pogratulował Burmistrzowi 
Miasta Jarosławia uzyskania absolutorium z wykonania budżetu za rok 2022. 
Z kolei, Burmistrz Miasta Waldemar Paluch, podziękował za udzielone absolutorium. 

  

Przerwa w obradach sesji od godz. 14.47 do godz. 15.39 
  

Po przerwie na obrady sesji nie powrócili: radna Anetta Makarska i radny Janusz Szkodny. 

Ad VII. Podjęcie uchwał: 

1) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że przepisy prawne określające zasady 
naliczania części oświatowej subwencji ogólnej zostały zawarte w art. 27 i 28 ustawy z dnia 13 

listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu terytorialnego oraz w rozporządzeniu 
Ministra Edukacji Narodowej w sprawie sposobu podziału części oświatowej subwencji 

ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego. W roku 2019 wyliczona część oświatowa 
subwencji ogólnej dla Gminy Miejskiej Jarosław wyniosła ogółem 27 598 581,00 zł. W okresie 
od dnia 20 grudnia 2022 r. do dnia 20 marca 2023 r. na podstawie upoważnienia dyrektora Izby 

Administracji Skarbowej w Rzeszowie nr 1801-ICA.52.65.2022.1 został przeprowadzony 

audyt w sprawie prawidłowości gospodarowania środkami publicznymi za 2019 rok. Na 
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podstawie art. 37a ustawy z dnia 13 listopada 2003 r. o dochodach jednostek samorządu 

terytorialnego Gmina Miejska zobowiązana została do zwrotu do budżetu państwa całej 

nadebranej kwoty części oświatowej subwencji ogólnej. W celu realizacji ciążącego na gminie 
obowiązku, konieczne jest dokonanie w budżecie Miasta Jarosławia stosownych zmian. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter i radny Marcin Nazarewicz pytając: 

a orozbieżności w treści projektu uchwały i uzasadnieniu (wyjaśnienie słów ..nienależnie 

pobranej” i „nadebranej ”), 
s czy istnieje obowiązek przenoszenia dzieci z orzeczeniami do jednej klasy. 

Wyjaśnień udzieliła dyrektor Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Renata 

Chlebowska tłumacząc, że: 
a projekt uchwały został przygotowany jako konsekwencja przeprowadzonej kontroli, 

a _ subwencja dotyczy dzieci, które posiadają orzeczenia o niepełnosprawności, 
« szkoły przedkładają do Urzędu Miasta dokumenty, z których wynika, ile pieniędzy 

należy przelać danej placówce, 
« praktykuje się zasadę, aby dzieci z orzeczeniami w przypadku dwóch lub więcej 

oddziałów klas pierwszych czy zerowych, były w jednej klasie, 

u nie ma przepisu, z którego wynikałby obowiązek przenoszenia dzieci z orzeczeniami 
o niepełnosprawności do szkół z oddziałami integracyjnymi, 

« kolejny rok Gmina Miejska Jarosław nie wypłaca dodatku nauczycielom za 
niewypracowanie godzin, tak by wyrównać je do średniej. 

Burmistrz miasta Waldemar Paluch zaprotestował przeciwko insynuacjom radnego Marcina 
Nazarewicza, który kolejny raz, pomimo udzielonych wyjaśnień przez dyrektor WOS Renatę 
Chlebowską, wprowadza opinię publiczną w błąd, mówiąc, że dzieci z orzeczeniami 
o niepełnosprawności są przenoszone do szkół z oddziałami integracyjnymi. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 1. 

Rada Miasta w obecności 15 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 13 , „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — 2 

podjęła uchwałę nr 881/LXV/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 30 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
881/LXV/2023 stanowi załącznik nr 31 do niniejszego protokołu (radny Mariusz Walter i radna 

Monika Więckowska nie brali udziału w głosowaniu). 

2) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że w bieżącym roku w budżecie Gminy 
Miejskiej Jarosław zabezpieczony został wkład własny konieczny do zrealizowania projektu 
pn. „TRAMPOLINA - GŁOS PRZECIWKO PRZEMOCY W RODZINIE” w wysokości 

30 000,00 zł i w związku z tym, proponowana zmiana w projekcie niniejszej uchwały w dziale 
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852 - Pomoc społeczna. Całkowity jego koszt projektu wyniesie 135 100,00 zł. Termin 

realizacji; w tym wydatkowania dotacji został ustalony na okres od 01.06.2023 do 31 grudnia 
2023 roku. W wyniku POROZUMIENIA o wsparcie realizacji zadania publicznego 
realizowanego w ramach Programu Osłonowego "Wsparcie Jednostek Samorządu 
Terytorialnego w Tworzeniu Systemu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie" pomiędzy 

Ministrem Rodziny i Polityki Społecznej a Gminą Miejską Jarosław - minister zobowiązał się 

do przekazania dotacji celowej na realizację zadania w kwocie 105 100,00 zł. Procentowy 
udział dotacji w całkowitych kosztach zadania może być nie więcej niż 80 %:; w przypadku 

tegorocznego projektu wyniesie 77,79 %. Założeniem projektu jest zintensyfikowanie pomocy 
dla dzieci i młodzieży z terenu miasta Jarosławia, z rodzin zagrożonych i dotkniętych przemocą 

w rodzinie. Celem projektu jest wsparcie terapeutyczne grupy dzieci i młodzieży, która 
doświadczyła sytuacji przemocy oraz wskazanie jak spędzać czas wolny, rozwijać się, bawić. 
Dla dzieci przedszkolnych i wczesnoszkolnych oraz do młodzieży szkół średnich skierowane 

zostaną działania o charakterze profilaktycznym i będą one miały na celu szerzenie postawy 
sprzeciwu wobec zachowań agresywnych oraz wspieranie poprawnych form współżycia 

społecznego. Program w bieżącym roku przewiduje: 

e indywidualną terapię psychologiczną, 

socjoterapię, 

szkolenia dla rodziców i wychowawców, 

trening umiejętności społecznych dla dzieci, 

półkolonie dla dzieci. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinie pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrał radny Mariusz Walter pytając: 

a dlaczego w projekcie uchwały jest ujęta jedynie kwota 15 tys. zł, a w uzasadnieniu jest 
mowa o całkowitym koszcie projektu na 135 100,00 zł, 

s komu zwiększa się plan wynagrodzeń o kwotę 8.340 zł. 

Wyjaśnień udzielała zastępca dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej Barbara 

Kwaśniak tłumacząc, że: 
s całkowity koszt projektu opiewa na kwotę 135 100,00 zł, 

a wkład własny Gminy stanowi 30 tys. zł, tj. 22% do całkowitego kosztu projektu, 

a pozycja — wynagrodzenia osobowe - dotyczy trzech pracowników, którzy ten program 
napisali i będą go obsługiwać tj. księgowa i dwóch koordynatorów, 

m _ przedstawiony projekt uchwały dotyczy przesunięcia środków na paragrafach, które są 
w budżecie MOPS-u. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 2. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „,za” —16, „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — l podjęła 

uchwałę nr 882/LXV/2023 w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

Miasta Jarosławia na 2023 rok - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 
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stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu, uchwała nr 882/LXV/2023 stanowi załącznik 

nr 34 do niniejszego protokołu. 

3) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 35 do niniejszego projektu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że zabezpiecza się środki finansowe na 
pokrycie kosztów umieszczenia w Domu Pomocy Społecznej dwóch osób, które ze względu na 

stan zdrowia, a nawet zagrożenie życia, posiadają sądowe skierowanie do DPS. Dotychczasowy 
plan na bieżący rok 2 200 000,00 zł nie zabezpiecza potrzeb przedstawionych w ww. uchwale. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 

Komisja wydała opinie pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, radny Piotr Kozak, radny Marcin 

Nazarewicz pytając: 
s dlaczego pieniądze inwestycyjne są przenoszone na zakup usług, czy jest to 

podyktowane zabezpieczeniem niewystarczającej kwoty w budżecie, 

s kiedy zostało przedłożone rozliczenie zadania pn. „Budowa Punktu Selektywnego 

Zbierania Odpadów Komunalnych w Jarosławiu”, na podstawie którego będzie 
zwiększony plan dochodów, 

w czy pojawią się dodatkowe kwoty jako refundacja rozliczonego zadania, 
«a czy nie zasadnym byłoby poinformowanie wcześniej radnych o zwrocie dotacji, gdyż 

mogłoby to mieć znaczenie przy podejmowaniu decyzji odnośnie zaciągania kredytów, 

a czy władze miasta posiadają wiedzę na temat ewentualnych zwrotów dotacji z innych 
zadań, a jeśli tak — to w jakiej wysokości. 

Ponadto zwrócili uwagę, że sposób, w jaki radni dowiadują się o uwalniających się środkach 

finansowych, jest niestosowny. 
Wyjaśnień udzieliła skarbnik miasta Anna Gołąb tłumacząc, że: 

a projekt uchwały został przygotowany w związku z większym zapotrzebowaniem 
środków finansowych na usługi opiekuńcze, 

m w ciągu roku wydawane są nowe wyroki sądowe o umieszczenie osób w domach 
pomocy społecznej i istnieje potrzeba zabezpieczenia na ten cel środków finansowych, 

a na usługi opiekuńcze w budżecie miasta na 2023 rok zaplanowano większe pieniądze 

aniżeli w roku wcześniejszym, 
a rozliczenia wszystkich inwestycji są realizowane w wymaganych terminach, 
a « Gmina Miejska Jarosław nie może pozwolić sobie na spóźnienia w rozliczeniach, 

a  najprawdopodobniej środki finansowe jako refundacja wpłynęły w miesiącu kwietniu 
br. i nie w pełnym wymiarze, 

« Gmina Miejska Jarosław żeby zrealizować zadania inwestycyjne musi mieć wkład 

własny, który bierze ze środków bieżących, a następnie po rozliczeniach dotacji jest 
refundacja, 

s kwestią umowną jest, co dla Gminy Miejskiej Jarosław będzie priorytetem — czy usługi 
opiekuńcze, czy też realizacja nowych inwestycji, 

a dochody ponadplanowe, które wpływają do budżetu Gminy są ujęte w sprawozdaniach 
publikowanych co miesiąc w BIP Urzędu Miasta Jarosławia. 
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Radna Dorota Batiuk-Jankiewicz wyraziła zdziwienie toczącą się dyskusją, bo jak 

powiedziała projekt uchwały należy podjąć z uwagi na zagrożenie życia dwóch osób, które 
pilnie trzeba umieścić w domu opieki społecznej. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 3. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 883/LXV/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 

w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - raport z przeprowadzonego 

imiennego głosowania stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
883/LXV/2023 stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu. 

4) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projek! 
uchwały stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że w bieżącym roku decyzjami Starosty 
Jarosławskiego ustalone zostały odszkodowania za oddanie nieruchomości na realizację 
inwestycji drogowej pn. Rozbudowa ul. Misztale. Otrzymane do dnia dzisiejszego decyzje 
opiewają na kwotę 440 000,00 zł. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinie pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Mariusz Walter, radny Wiesław Strzępek, radny Piotr 

Kozak, radny Marcin Nazarewicz oraz radny Witold Duszyński pytając: 
a czy projekt dotyczący termomodernizacji budynku Szkoły Podstawowej nr 11 został już 

rozliczony, skoro proponuje się przeniesienie środków z tego zadania na inne tj. 

„Rozbudowa ulicy Misztale w Jarosławiu”, 

au czy skoro na zadanie z zakresu termomodernizacji pozyskano środki zewnętrzne — to 
Gmina Miejska Jarosław posiada zgodę instytucji zarządzającej na przesunięcie 

pieniędzy, 
a kiedy został rozstrzygnięty przetarg, z którego uwolniło się 440 tys. zł, 

a czy w projekcie uchwały na druku nr 4 prawidłowo wpisano skrót szkoły tj. „Sz.P.”, 
s gdzie można znaleźć informację, że pieniądze, o których mowa pochodzą z wkładu 

własnego Gminy, 
a czy najpierw nie powinno się ogłosić przetarg na nadzór inwestorski. 

Radny Marcin Nazarewicz zgłosił wniosek formalny, aby w projekcie uchwały na druku nr 4 
w $ 1 ust. 2 dokonać korekty skrótu szkoły z „Sz.P.” na „SP”. 

W związku z informacją, iż nazwa zadania realizowanego ze środków zewnętrznych zawiera 

skrót „Sz.P.” wycofał wniosek. 

Wyjaśnień udzielili burmistrz miasta Waldemar Paluch i skarbnik miasta Anna Gołąb 

tłumacząc, że: 
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a pieniądze, o których mowa w projekcie uchwały stanowią wkład własny Gminy, który 
był zaplanowany w budżecie i można teraz go wykorzystać, 

sa wszystkie cyfry paragrafów w budżecie z końcówką inną niż „.0” dotyczą wydatków 

niekrajowych, natomiast z końcówką 0” — krajowych, 

a wtym momencie trudno podać dokładny termin rozstrzygnięcia przetargu, 

« umowa w sprawie termomodernizacji została podpisana w ubiegłym tygodniu, 

a czas na zadawanie pytań odnośnie przetargu był na Komisji Budżetowej, która odbyła 
posiedzenie 23 czerwca br., 

a radni nie powinni uwzględniać poprawki dot. zmiany nazwy skrótu „„Sz.P.” na „SP”, 

gdyż taki jest zapis zadania, 
«u wyłonienie w przetargu wykonawcy nie jest gwarancją podpisania przez niego umowy, 

stąd też inspektora nadzoru wyłania się po podpisaniu umowy. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały w druku nr 4. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —I6 , „przeciw” — brak i „wstrzymał się” —1 
podjęła uchwałę nr 884/LXV/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 39 do niniejszego protokołu, uchwała nr 

884/LXW/2023 stanowi załącznik nr 40 do niniejszego protokołu. 

5) w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok — projekt 
uchwały stanowi załącznik nr 41 do niniejszego projektu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że projekt uchwały umożliwia 
przeniesienie środków z niewykorzystanych w terminie wydatków, które nie wygasły 
z upływem roku 2022 na podstawie uchwały Rady Miasta Jarosławia z grudnia 2022 r., na 
kontynuację zadania pn. Budowa chodnika ul. Krakowska (od ronda do wiaduktu) wraz 
z odwodnieniem zlewni w okolicach wiaduktu kolejowego (2022 - opracowanie dokumentacji 

projektowej - niewygasy) w kwocie - 89 500,00 zł. W chwili obecnej zafakturowanie ww. 
kwoty przez wykonawcę dokumentacji projektowej nie jest możliwe z uwagi na przedłużający 

się proces wykonania zadania projektowego i złożone pismo z prośbą o wydłużenie czasu 
realizacji umowy do 31.12.2023 r. Ze względu na fakt, iż budowa chodnika przechodzi przez 
teren kolejowy (pod wiaduktem kolejowym na ul. Krakowskiej), należy projekt chodnika 

uzgodnić z PKP S.A. Ze względu na przedłużające się terminy odpowiedzi z tej instytucji, 

projektant zadania wystąpił z prośbą o jego wydłużenie. Dodatkowo projektant wskazuje na 
problem odprowadzenia wód opadowych i roztopowych. Jedynym możliwym rozwiązaniem 

jest budowa zbiornika odparowującego, do którego będą odprowadzane wody z tego terenu. 

Problem jest znany od wielu lat, gdyż wody te odprowadzane są w chwili obecnej na prywatne 
działki. Ze względu na fakt, iż MPZP nie dopuszcza na tym terenie budowy takiego zbiornika, 
nie ma możliwości jego zaprojektowania. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wydała opinie pozytywną. 
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Głos w dyskusji zabrali radny Marcin Nazarewicz, radny Mariusz Walter oraz radny Piotr 

Kozak pytając: 

a czy w chwili obecnej będą wprowadzane zmiany w Miejscowym Planie 

Zagospodarowania Przestrzennego, aby zrealizować inwestycję, o której mówi projekt 
uchwały na druku nr 5, 

a z jakich środków niewygasających przeniesione są pieniądze (konkretna inwestycja), 
s kiedy zostanie wyremontowany chodnik przy ul. Kruhel Pełkiński na odcinku od ul. 

Górnoleżajskiej do pasa obwodnicy, 
a w jakim terminie miasto powzięło informację o problemach zgłaszanych przez PKP. 

Wyjaśnień udzieliła dyrektor Wydziału Infrastruktury Technicznej Urzędu Miasta 

Magdalena Zarębska-Lorenowicz tłumacząc, że: 
a nie będzie wdrażana procedura zmiany Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego, gdyż jest bardzo długa, 
« zamierza się wykorzystać sytuację, że dokumentację projektową realizuje ten sam 

projektant i przy okazji ZRID-u, czyli specustawy, ominąć konieczne zmiany w planie, 

a urząd dysponuje całą dokumentacją począwszy od dnia 28 czerwca 2022 r., z którą 
zainteresowani radni mogą się zapoznać, 

a umowa została podpisana 28 czerwca 2022 r., 

a |5 listopada 2022 r. po raz pierwszy wystąpił projektant poruszając kwestię 
niemożności pozyskania map. 

O godz. 16.46 obrady sesji opuścił radny Marcin Nazarewicz 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 5. 

Rada Miasta w obecności 16 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 1ó , „przeciw ” —brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 885/LXV/2023 w sprawie wprowadzenia zmian 
w budżecie Miasta Jarosławia na 2023 rok - raport z przeprowadzonego 
imiennego głosowania stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu, uchwała nr 
885/LXV/2023 stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu (radny Marcin Nazarewicz 

nie brał udziału w głosowaniu). 

O godz. 16.48 na obrady sesji powrócił radny Marcin Nazarewicz 

6) w sprawie określenia zasad przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy 

najmu, w tym dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 

oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz dla kryterium 

pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali mieszkalnych w nowo budowanym 

budynku mieszkalnym w ramach społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. 

Szarych Szeregów i Konfederackiej w Jarosławiu — projekt uchwały stanowi załącznik 
nr 44 do niniejszego protokołu. 

Protokół z LXV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 czerwca 2023 r. Strona 26



Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że Spółka SIM Podkarpacie 

funkcjonuje od czerwca 2021 r. Jednym z jej udziałowców jest Gmina Miejska Jarosław. 

Podstawowym celem działalności Spółki jest budowanie budynków mieszkalnych oraz ich 
eksploatacja na zasadach najmu zgodnie z przepisami ustawy z dnia 26 października 1995 r. 

o społecznych formach rozwoju mieszkalnictwa. Społeczne Inicjatywy Mieszkaniowe (SIM) 
to filar dokonującego się przełomu w budowie mieszkań o umiarkowanym czynszu. SIM-y to 

spółki tzw. not for profit budujące mieszkania społeczne, dla osób i rodzin nie posiadających 
własnego mieszkania w danej miejscowości, którzy dysponują środkami na regularne opłacanie 

czynszu, jednak ich dochody są za niskie na zaciągnięcie kredytu hipotecznego na mieszkanie. 
W chwili obecnej Spółka rozpoczyna swoją działalność, która cieszy się ogromnym 

zainteresowaniem osób chcących dołączyć do programu najmu mieszkań o umiarkowanym 
czynszu z możliwością dojścia do własności. 

W związku z planowaną budową budynku  wielomieszkaniowego w ramach inwestycji 

zlokalizowanej w Jarosławiu, w okolicy ulic: Szarych Szeregów i Konfederackiej, przez SIM 
Podkarpacie sp. z o.o. z siedzibą w Boguchwale, Rada Miasta Jarosławia zgodnie z ustawą 
z dnia 20 lipca 2018 r. o pomocy państwa w ponoszeniu wydatków mieszkaniowych 

w pierwszych latach najmu mieszkania, zobowiązana jest określić w drodze uchwały zasady 
przeprowadzania nabory wniosków, w tym dodatkowe kryteria pierwszeństwa i zasady 

przeprowadzenia oceny punktowej oraz maksymalną wysokość miesięcznego dochodu 
gospodarstwa domowego lub obowiązkową kaucję. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący Komisji 

Krzysztof Kiper. Komisja wydała opinię pozytywną wnosząc jednocześnie, aby 

l) w$4ust. 3 w punkcie 2 zwiększyć liczbę punktów z 5 do 10; 

2) w$4ust. 3 dopisać ppkt 10) o treści: ” W skład gospodarstwa domowego na dzień 

złożenia wniosku wchodzi osoba samotna, prowadząca jednoosobowe gospodarstwo 

domowe - 10 punktów”; 

3) w $4ust. 3 dopisać ppkt 11) o treści: „W skład gospodarstwa domowego na dzień 

złożenia wniosku wchodzi osoba, która na terenie miasta Jarosławia jest najemcą 

domu jednorodzinnego lub lokalu mieszkalnego — 5 punktów”; 

4) w$4 ust. 3 w pkt 1) po słowach: „W przypadku zniesienia współwłasności 

obejmowałby co najmniej jeden lokal mieszkalny” dopisać: „na terenie Gminy 

Miejskiej Jarosław”; 

5) w $ 4 ust. 3 w pkt 8) zwiększyć liczbę punktów z 5 do 10; 

6) w$4ust. 3 ppkt 3) zwiększyć punktację z 5 do 10 punktów za każdą osobę: 

7) w $4ust. 3 dopisać ppkt 12) o treści: „W skład gospodarstwa domowego na dzień 

złożenia wniosku wchodzi osoba posiadająca status repatrianta — 10 punktów”; 

8) w $ 4 ust. 3 wykreślić w całości ppkt 5). 

  

Przerwa w obradach od godz. 16.53 do 17.02 | 

Głos w dyskusji zabrali radny Witold Duszyński, radny Mariusz Walter i radny Piotr 

Kozak pytając: 

a czy jest możliwość przedłożenia radnym projektu uchwały z wszystkimi zgłoszonymi 
przez Komisję Infrastruktury Technicznej poprawkami, 
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sa czy przedstawiciel spółki SIM bądź inna osoba w jego imieniu akceptuje 

zaproponowane przez komisję zmiany. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że na sali obrad nie ma przedstawiciela 

spółki SIM. Jednocześnie poprosił o wprowadzenie zmian w numeracji poszczególnych 
punktów w paragrafie 4 ust. 3. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania zgłoszonych przez Komisję 
Infrastruktury Technicznej poprawek do projektu uchwały na druku nr 6. 

Rada Miasta Jarosławia w obecności 17 radnych przy głosach: 
„za”- 17, 

„przeciw ” — brak, 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła poprawki zgłoszone przez Komisję Infrastruktury Technicznej do projektu uchwały 

na druku nr 6. 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 45 do niniejszego 

protokołu 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 6 wraz 
z przyjętymi poprawkami. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” — 17 , „przeciw ”” — brak i „wstrzymał się” — brak 
podjęła uchwałę nr 886/LXV/2023 w sprawie_określenia zasad 
przeprowadzenia naboru wniosków o zawarcie umowy najmu, w tym 

dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz zasady przeprowadzenia 

oceny punktowej dla tych dodatkowych kryteriów pierwszeństwa oraz 
dla kryterium pierwszeństwa i obowiązkowej kaucji dla lokali 
mieszkalnych w nowo budowanym budynku mieszkalnym w ramach 

społecznej inicjatywy mieszkaniowej w okolicy ul. Szarych Szeregów 
i Konfederackiej w J. arosławiu - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania 

stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu, uchwała nr 886/LXV/2023 stanowi załącznik nr 47 

do niniejszego protokołu. 

7) w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości na rzecz Gminy Miejskiej Jarosław- 
projekt uchwały stanowi załącznik nr 48 do niniejszego projektu. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że współwłaściciele nieruchomości 
oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków jako działka 58/10 obręb ewidencyjny 4 Jarosław 
o powierzchni 0,1338 ha wystąpili z wnioskiem o przekazanie jej w drodze darowizny na rzecz 

Gminy Miejskiej Jarosław. Na przedmiotowym terenie brak jest planu określającego 

Protokół z LXV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 czerwca 2023 r. Strona 28



przeznaczenie tego terenu. Przedmiotowa nieruchomość stanowi drogę wewnętrzną służącą 
jako dojazd do wydzielonych działek budowlanych. 

Opinię Komisji Infrastruktury Technicznej przedstawił przewodniczący komisji Krzysztof 
Kiper. Komisja wyraziła opinię pozytywną. 

O godz. 17.15 obrady sesji opuściła radna Magdalena Cisek-Skiba 

Głos w dyskusji zabrał radny Piotr Kozak prosząc, aby w przyszłości w tego typu projektach 

uchwał wpisywane były numery ksiąg wieczystych. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 7. 

O godz. 17.17 na obrady sesji powróciła radna Magdalena Cisek-Skiba 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 
przy głosach: „za” —17, „przeciw” —brak i „wstrzymał się” —brak 
podjęła uchwałę nr 887/LXV/2023 w sprawie_przyjęcia darowizny 

nieruchomości na_ rzecz _ Gminy Miejskiej Jarosław - raport 
z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 49 do niniejszego protokołu, uchwała 
nr 887/LXV/2023 stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu. 

8) w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Miejskiej Jarosław 

w roku szkolnym 2023/2024 — projekt uchwały stanowi załącznik nr 51 do niniejszego 
protokołu, 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że na podstawie art. 32, art. 39 oraz art. 

39a ustawy Prawo Oświatowe (Dz.U.2023.900.t.j.) Gmina Miejska Jarosław ma obowiązek 
w drodze uchwały przyjąć średnią cenę jednostki paliwa na każdy rok szkolny (w tym 
przypadku na rok szkolny 2023/2024), co związane jest z dowozem dzieci niepełnosprawnych 
na zajęcia szkolne oraz kwestią zwrotu kosztów dowozu w przypadku, gdy dziecko/dzieci 
dowożone są przez rodziców - opiekunów prawnych. Przedstawione w projekcie uchwały 

średnie ceny jednostek paliwa na terenie Gminy Miejskiej Jarosław zostały określone na 
podstawie ceny paliw oferowanych do sprzedaży na stacjach paliw w Jarosławiu (ORLEN, 

WATKEM, CIRCLE K, LOTOS) w dniu 12.06.2023 r., natomiast cena energii elektrycznej 
została określona na podstawie aktualnego na dzień 12.06.2023 r. cennika ładowania pojazdów 

elektrycznych PGE Nowa Energia. Konieczność publikacji uchwały w Dzienniku Urzędowym 
Województwa Podkarpackiego znacznie wydłuża wejście w życie uregulowań zawartych 
w uchwale. 

Opinię Komisji Budżetowej przedstawiła przewodnicząca komisji Magdalena Cisek-Skiba. 
Komisja wyraziła opinię pozytywną. 

Głos w dyskusji zabrali radny Marcin Nazarewicz i radny Mariusz Walter zwracając 

uwagę, że ceny paliw wykazane w projekcie uchwały na druku nr 8 potwierdzają to, o czym 
mówili radni przy raporcie, że ceny nie poszły tak drastycznie w górę, jak przedstawiał 
burmistrz. 

Protokół z LXV sesji Rady Miasta Jarosławia z dnia 26 czerwca 2023 r. Strona 29



Wyjaśnień udzielił burmistrz miasta Waldemar Paluch informując, że cena paliw nie 
oscyluje w granicach 5-6 zł, jak wspominali radni, a wynosi od 6,22-7 zł (według zestawienia 
cen paliw na stacjach w Jarosławiu na dzień 12 czerwca 2023 r.). 

Wiceprzewodnicząca Rady Agnieszka Wywrót poprosiła o dokonanie korekty oczywistej 

omyłki pisarskiej polegającej na dopisaniu w $ 1 pkt 4) po liczbach „,2,66” skrót „zł”. 

Wobec braku pytań i uwag przystąpiono do głosowania projektu uchwały na druku nr 8. 

Rada Miasta w obecności 17 radnych uczestniczących w posiedzeniu 

przy głosach: „za” —17 , „przeciw ” — brak i „wstrzymał się” — brak 

podjęła uchwałę nr 888/LXV/2023 w sprawie określenia Średniej ceny 

jednostki paliwa _w Gminie Miejskiej Jarosław w roku szkolnym 
2023/2024 - raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 52 do 

niniejszego protokołu, uchwała nr 888/LXVW/2023 - stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu. 
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Ad VIII. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy 
Miejskiej Jarosław z organizacjami pozarządowymi oraz_innymi 

podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie w roku 2022 w zakresie Wydziału 

Oświaty i Sportu Urzędu Miasta Jarosławia. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że dokument pt. „Sprawozdanie 
z realizacji programu współpracy Gminy Miejskiej Jarosław z organizacjami pozarządowymi 
oraz innymi podmiotami w rozumieniu przepisów ustawy o działalności pożytku publicznego 
i o wolontariacie w roku 2022 w zakresie Wydziału Oświaty i Sportu Urzędu Miasta 

Jarosławia ” radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję - sprawozdanie stanowi 
załącznik nr 54 do niniejszego protokołu. 

Na pytanie przewodniczącego, czy ktoś z obecnych wnosi do ww. dokumentu jakieś uwagi, 

głos zabrał zastępca burmistrza Dariusz Tracz, prosząc o dokonanie korekty na ostatniej 
stronie przedłożonego dokumentu poprzez zmianę w punkcie 3 liczby złożonych ofert z 1120 

na 120. 
Następnie przystąpiono do realizacji kolejnego punktu porządku obrad. 
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Ad IX. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Jarosławia 
w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał rady. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka poinformował, że sprawozdanie z działalności 

burmistrza w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta 
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Jarosławia, radni otrzymali elektronicznie wraz z materiałami na sesję i mogli się z tym 
dokumentem zapoznać - sprawozdanie stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu. 

W związku z brakiem uwag i pytań do ww. dokumentu Rada Miasta przystąpiła do 
procedowania kolejnego punktu. 
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Ad X. Informacja przewodniczącego Rady Miasta _o działaniach 
podejmowanych w okresie międzysesyjnym. 

Przewodniczący rady Szczepan Łąka odczytał pismo od sekretarz miasta Magdaleny 

Kapusty w sprawie objęcia udziałów w Spółce Oświetlenie Uliczne i Drogowe sp. z o.o. 
w Kaliszu — treść pisma stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu. 
Ponadto poinformował, że w okresie sprawozdawczym do biura rady wpłynęły: 

l. od prezesa Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „Kominki i piece” - pismo w sprawie 

wsparcia inicjatywy ustawodawczej w obronie polskich lasów, 

2. zRegionalnej [zby Obrachunkowej w Rzeszowie uchwała nr 13/368/2023 z dnia 9 maja 

2023 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie w sprawie 

opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Jarosławia sprawozdaniu z wykonania 

budżetu za 2022 rok, 

3. z Komendy Wojewódzkiej Policji w Rzeszowie — negatywna opinia w przedmiocie 

likwidacji Straży Miejskiej w Jarosławiu, 

4. ze Związku Nauczycielstwa Polskiego Oddział w Jarosławiu — podziękowanie za 

postawę wobec planu połączenia obsługi finansowo-księgowej szkół i przedszkoli 

podległych Urzędowi Miasta Jarosławia, 

5. od Burmistrza Miasta Jarosławia — zaproszenie na uroczyste miejskie zakończenie roku 

szkolnego 2022/2023, 

6. pismo w sprawie zamknięcia wszystkich przejść granicznych z Ukrainą oraz możliwym 

rozbiorze terytorialnym Polski, 

7. od Regionu Ziemia Przemyska Niezależnego Samorządnego Związku Zawodowego 

„Solidarność” — negatywna opinia projektu uchwały Rady Miasta Jarosławia w sprawie 

rozwiązania Straży Miejskiej w Jarosławiu, 

8. od Zarządów Niezależnego Związku Zawodowego Pracowników Samorządowych 

Urzędu Miasta Jarosławia oraz Komisji Międzyzakładowej NSZZ .„Solidarność” przy 

Urzędzie Miasta Jarosławia w sprawie zwiększenia wynagrodzeń za pracę dla ogółu 

pracowników urzędu, 

9. z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie — uchwała nr 10/44/2023 z dnia 14 

czerwca 2023 roku Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta 

Jarosławia o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Jarosławia za 2022 rok, 
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10. od przewodniczącego zarządu dzielnicy nr 1 Wiesława Strzępka — opinia w sprawie 

ustalenia granic dzielnicy nr 1 oraz opinia w sprawie nadania nazwy rondu u zbiegu ulic 

3-go Maja i Hetmana Jana Tarnowskiego, 

11. Z Regionalnej Izby Obrachunkowej w Rzeszowie — uchwała nr 10/14/2023 z dnia 14 

czerwca 2023 roku Składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Rzeszowie w sprawie opinii o możliwości spłaty przez Miasto Jarosław kredytu 

długoterminowego w kwocie 2.500.000,00 zł (słownie: dwa miliony pięćset tysięcy 

złotych 00/100). 
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Ad XI. Wolne wnioski i informacje. 

O godz. 17.53 obrady sesji opuścił radny Antoni Lotycz i radny Jarosław Litwiak 
O godz. 17.59 na obrady sesji powrócił radny Jarosław Litwiak 

W tym punkcie obrad głos zabierali: 
+ radny Marcin Nazarewicz poruszył temat: 

a ponoszenia przez burmistrza odpowiedzialności za jakość obsługi sesji Rady Miasta, 
a _ prac Młodzieżowej Rady Miasta Jarosławia, której jest opiekunem i inicjatyw, jakie 

zostały zgłoszone przez radnych tj. zajęć z zakresu obrony cywilnej i samoobrony 
w szkołach oraz wykonania graffiti na terenie Skateparku, 

s sytuacji, jaka miała miejsce na początku dzisiejszej sesji, a związanej z uwagami do 
protokołu — radny poprosił o jej ponowne rozpatrzenie, 

u pisma jakie zamierza wystosować do wojewody podkarpackiego na temat 
prowadzenia sesji przez przewodniczącego Rady Miasta Jarosławia w ciągu 
ostatnich dwóch lat, 

s programu informatycznego, jaki opracował, będąc pracownikiem Urzędu Miasta — 
e-organizer, z którego do tej pory korzysta burmistrz miasta, a pomimo to 
nieustannie kieruje uwagi podważając kompetencje radnego; 

+ wiceprzewodnicząca rady Bożena Łanowy zapytała: 

a czy podjęto już działania w sprawie poruszanych usterek na ścieżce rowerowej przy 
ulicy Kraszewskiego, 

s kiedy zostaną namalowane znaki poziome na ulicy Kraszewskiego; 

a dlaczego radni w punkcie - Wolne wnioski i informacje - nie poruszają spraw 
ważnych dla mieszkańców, tylko skupiają się na autopromocji; 

«+ radny Mariusz Walter pytał o: 

s kwestię dodatków węglowych i liczby osób, które go nie otrzymały, 
a rzekome wezwanie mieszkańca miasta do sądu za nieposiadanie kanalizacji, 
a liczbę zatrudnionych i zwolnionych w Urzędzie Miasta Jarosławia pracowników, 

m wysokość zadłużenia miasta, 

a inwestycję związaną z modernizacją płyty Rynku — czy została zakończona, bo jeśli 
nie — to na jakiej podstawie przejeżdżają po placu budowy auta, 

a wysokość środków finansowych w przypadku odwołania przedsiębiorcy do SKO, 
«a termin usunięcia stoisk handlowych usytuowanych na płycie Rynku 

i przysłaniających tablice pamiątkowe umieszczone na budynku Ratusza, 
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s kwestię uwag do protokołu zgłoszoną przez radnego Marcina Nazarewicza na 

początku sesji i działania podjęte przez przewodniczącego rady w tym zakresie 

(zgodnie ze statutem); 

*£ radny Piotr Baran: 
a _ poprosił o podanie lokalizacji i termin wykonania 5 wyniesionych przejść dla pieszych, 

o których była mowa w raporcie, 
a podziękował zastępcy burmistrza Dariuszowi Traczowi za szybką interwencję 

w sprawie likwidacji ławki przy ul. Kraszewskiego (przy sklepie „Modras ”'); 

+ radny Piotr Kozak pytał: 
a czy prawdą jest, że miasto naliczyło przedsiębiorcy nienależnie podatek i sprawa zwrotu 

1 mln zł została zakończona, 

a czy burmistrz miasta, jako współorganizator pikniku wojskowego na Rynku, dopełnił 
wszelkich formalności związanych z organizacją tej imprezy, 

a czy jest respektowana przez organ wykonawczy uchwała o Jarosławskim Parku 
Kulturowym, 

m _ kiedy ruszy temat kodeksu reklamowego i rozpoczną się prace powołanego do tego celu 

zespołu, 

« w którym momencie konserwator zabytków został poinformowany o pikniku 

wojskowym organizowanym na Rynku (przed wydarzeniem czy też po), 
u czy Rada Rozwoju Miasta, której jest członkiem, będzie nadal funkcjonować, jeśli tak 

— to od kiedy, 
s czy została powołana Rada Konsultacyjno-Naukowa, o której mówi uchwała w sprawie 

utworzenia Parku Kulturowego pod nazwą Park Kulturowy Zespołu Staromiejskiego 
oraz zespołu Klasztornego OO. Dominikanów w Jarosławiu, 

a czy w odniesieniu do art. 28aa ustawy o samorządzie gminnym konsekwencją 

odrzucenia przez Radę Miasta uchwały o udzieleniu wotum zaufania burmistrzowi nie 
powinno być podjęcie uchwały o nieudzieleniu wotum zaufania; 

+ radna Magdalena Cisek-Skiba poprosiła o doraźną naprawę nawierzchni wiaduktu od 
szpitala do os. Kombatantów (3 dziury, z których wystają druty); 

+ radna Dorota Batiuk-Jankiewicz zapewniła, że prace zespołu nad kodeksem reklamowym 
rozpoczną się po wakacjach; 

+ wiceprzewodnicząca rady Agnieszka Wywrót złożyła wniosek o zamknięcie dyskusji 
w punkcie XI porządku obrad sesji — Wolne wnioski i informacje. 

Odpowiedzi udzielali: 
burmistrz miasta Waldemar Paluch podkreślając, że: 

u w 2022 roku nie było w Urzędzie Miasta zatrudnionych 180 osób, gdyż na umowach — 

pracowało 132 osoby, w trakcie roku następowała rotacja w związku z realizacją umów 
w zakresie robót publicznych, 

m radni zadający pytania w kwestii kanalizacji w dzielnicy nr VII i chodnika przy ul. 
Kruhel Pełkiński powinni odpowiedzieć sobie, czy w projekcie budżetu miasta na 2023 

rok takie zadania były wpisane na wnioski rad dzielnic, 
a rynek po części jest placem budowy, a po całkowitym odebraniu inwestycji, stoiska 

handlowe zastaną przeniesione; 

dyrektor WIT Magdalena Zarębska-Lorenowicz: 
a część usterek na ulicy Kraszewskiego została usunięta, pozostała jedynie regulacja 

studzienek kanalizacyjnych, 
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m kwestia malowania znaków poziomych na ulicy Kraszewskiego uzależniona jest od 
możliwości finansowych i po podliczeniu zleceń zrealizowanych zadań w tym zakresie, 

s |]14 Dywizjon Artylerii Samobieżnej pismem z dnia 16 czerwca br. wystąpił 

o uzgodnienie trasy przejazdu pojazdów nienormatywnych ulicami 3-go Maja, Spytka 
do Rynku; pojazdy przejeżdżały na gumowych nakładkach, das uzyskał pozytywną 
zgodę na przejazd; nie było potrzeby uzgadniania ich przejazdu z Wojewódzkim 

Konserwatorem Zabytków, niemniej jednak taka informacja została zgłoszona 
telefonicznie, 

a w roku 2023 planuje się wykonanie 5 wyniesionych przejść dla pieszych na ul. 

Skarbowskiego (obok sklepu „Żabka”), ul. Raszyńska ul. Chrobrego (skrzyżowanie 
z ul. Przemysłową), ul. Spytka, os. Legionów (przy wejściu do parku); 

a  Skatepark został wykonany zgodnie z dokumentacją projektową; 
zastępca dyrektora MOPS Barbara Kwaśniak wyjaśniła, że: 

a do MOPS-u wpłynęło 2478 wniosków o dodatek węglowy na łączną kwotę 7 mln 434 
tys. zł; wydano 57 decyzji odmownych, od których klient mógł się odwołać; 12 osób 
zdecydowało sięz tego skorzystać, Samorządowe Kolegium Odwoławcze utrzymało 

decyzje w mocy; po nowelizacji ustawy, zainteresowani mogli ponownie złożyć 
wnioski i na tej podstawie 8 wniosków załatwiono pozytywnie; 

komendant SM Witold Ilić oznajmił, że: 

m faktycznie jeden z mieszkańców został podany do sądu, gdyż nie miał dokumentów 
potwierdzających wywóz nieczystości ciekłych z jego posesji; 

skarbnik miasta Anna Gołąb poinformowała, że: 

s sprawa rozpoznania odwołania przedsiębiorcy w SKO została zakończona, organ 
nadzoru przyznał rację burmistrzowi, niemniej strona ma 30 dni na odwołanie i decyzja 
może zostać zaskarżona do WSA; 

dyrektor GKN Grażyna Strzelec tłumaczyła, że: 
a _ ustawa o utrzymaniu czystości i porządku w gminach nakłada na samorządy obowiązek 

kontroli posesji, 
a mieszkaniec musi mieć zawartą umowę na wywóz nieczystości i dokumenty 

potwierdzające odbiór nieczystości (faktura), 
s zgodnie z kodeksem, w przypadku braku dokumentów potwierdzających wywóz 

nieczystości, Straż Miejska może wystąpić do sądu, 

a następstwem powstania Parku Kulturowego są plany zagospodarowania przestrzennego 
i jak najbardziej te plany są respektowane, wszystko jest ustalane z konserwatorem 

zabytków; 

+ przewodniczący rady Szczepan Łąka oświadczył, że nie ma żadnych wątpliwości, że 

radni Mariusz Walter i Marcin Nazarewicz przeszkadzają w obradach sesji, więc nie 
widzi potrzeby odsłuchania nagrań z przebiegu obrad sesji; 

4 radca prawny Mariusz Prychocin oświadczył, że o udzieleniu wotum zaufania 
stanowi przepis zawarty w ustawie o samorządzie gminnym art. 28aa i tak należy go 

odczytywać. 

Przewodniczący rady poddał pod głosowanie wniosek wiceprzewodniczącej rady Agnieszki 

Wywrót o zamknięcie dyskusji w punkcie XI porządku obrad sesji — Wolne wnioski 
i informacje. 
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Rada Miasta Jarosławia w obecności 14 radnych przy głosach: 
„za”- 10, 

„przeciw ” — 4, 

„wstrzymał się” — brak 

przyjęła ww. wniosek 

-raport z przeprowadzonego imiennego głosowania stanowi załącznik nr 57 do niniejszego 
protokołu 

Ad XII. Zakończenie obrad 
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Przewodniczący Rady Miasta Jarosławia 

mgr Szczepan Łą 

tree A QM 

Nikt z radnych nie zgłosił pisemnego wystąpienia w trybie $ 77 ust.6 Statutu Gminy 
Miejskiej Jarosław. 

Protokół sporządziły: 

Beata Piko LOC, 

inspektor Wydziału Organizacyjno-A
dministracyjneg

o 

Barbara Brzezińska 
p to iału Organizacyjno-Administracyjnego 
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